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1 00 Besluitenlijst BW d.d. 15 januari 2019 (66384).pdf 

 

Besluitenlijst College van B&W openbaar 

Datum 15-01-2019 

Tijd 9:15 - 10:30 

Locatie B&W kamer 

Voorzitter A.J. Gerritsen 

Aanwezig 

 

 

Afwezig 

A.J. Gerritsen, burgemeester, F.W. Van Ardenne, secretaris, A. Maathuis, 

E.J.F.M. Van Mierlo, J.M. Van Rees, wethouders, G. Schopman, communicatie 

en G.J. Vleerbos, beleidscoördinatie 

A.L. Langius, wethouder 

 

  

A 

 

ALGEMEEN 

A.1 

 

Vaststelling besluitenlijst d.d. 8 januari 2019 

 

De besluitenlijst van B&W d.d. 8 januari 2019, vast te stellen. 

 

A.2 

 

Raadsvergaderingen en politiek beraad 

B 

 

HAMERSTUKKEN 

B.1.1 

 

Sport en bewegen in Twente (1806778) 

 

Toelichting voor de openbare besluitenlijst: 

In december 2017 hebben de 14 colleges van b&w in Twente de notitie Sport 

en Bewegen in Twente "Regionale samenwerking is Noaberschop vanuit Eigen 

Kracht!" vastgesteld. In deze notitie is de visie weergegeven op sport en 

bewegen in Twente en over de thema’s die de komende jaren zullen worden 

uitgewerkt. Het college heeft in januari 2018 de raad via een raadsbrief 

daarover geïnformeerd. 

Het college wil de raad nu op de hoogte brengen van de ontwikkelingen die in 

2018 hebben plaatsgevonden. Via een raadsbrief wordt de raad hierover 

geïnformeerd. 

 

Besluit 

1. De raad via bijgevoegde raadsbrief te informeren. 

 

B.1.2 

 

Voordracht lid raad van toezicht OPOA (1806782) 
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Toelichting voor de openbare besluitenlijst: 

Door het vertrek van één van de leden van de raad van toezicht van de 

stichting OPOA is er een vacature ontstaan.  

De voorzitter van de raad van toezicht verzoekt de gemeenteraad om in deze 

vacature te voorzien door de voorgedragen kandidaat te benoemen. 

Het college heeft besloten om de raad voor te stellen om deze voorgedragen 

kandidaat te benoemen. 

 

Besluit 

De raad wordt voor te stellen om mevr. M.H.J. Diepman-Logtenberg per 1 

februari 2019 te benoemen als lid van de raad van toezicht van de stichting 

Openbaar Primair Onderwijs Almelo (OPOA). 

 

C BESPREEKPUNTEN 

C.1 SANEREN EN INNOVEREN 

C.2 TRANSFORMATIE WERK EN ZORG 

C.3 

 

BINNENSTAD MET HERWONNEN IDENTITEIT 

C.3.1 

 

Schriftelijke vragen Leefbaar Almelo  inzake 'Multivlaai' (1806796) 

 

Toelichting voor de openbare besluitenlijst: 

Door de fractie van Leefbaar Almelo is per mail van 18 december 2018 een 

aantal vragen gesteld over ontwikkelingen in de binnenstad, met name over 

Multivlaai. De vragen worden schriftelijk beantwoord. 

 

Besluit 

1. De vragen van de  fractie van Leefbaar Almelo met betrekking tot de 

ontwikkelingen in de binnenstad, met name over Multivlaai, te beantwoorden 

met brief nr. UIT:1985648. 

2. De overige raadsfracties een afschrift van deze brief toe te sturen. 

 

C.4 HOOFDTAAKVELD 

C4.1 Bestuur en ondersteuning 

C4.2 Veiligheid 

C4.3 Verkeer en vervoer 

C4.4 Economie 

C4.5 Onderwijs 

C4.6 Sport, cultuur en recreatie 

C4.7 Sociaal domein 
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C4.8 Volksgezondheid en milieu 

C4.9 

 

Volkshuisvesting, ruimtelijke ordening en stedelijke vernieuwing 

C4.9.4 

 

 

 

 

 

 

2018-

12-18 

 

Beantwoording schriftelijke vragen VVD Omgevingsdienst Twente (1806762) 

 

Toelichting voor de openbare besluitenlijst: 

De raadsfractie VVD heeft vragen gesteld over de inbreng van taken in de 

Omgevingsdienst Twente. De vragen worden met de bijgaande brief 

beantwoord. 

 

Besluit 

1.De vragen van de raadsfractie VVD conform bijgaande conceptbrief te 

beantwoorden. 

2.De brief ter kennisneming aan de overige fracties op het iBabs te plaatsen. 

 

  

  

Aldus vastgesteld in de vergadering van Burgemeester en Wethouders d.d. 22 januari 2019 

de secretaris,      de burgemeester,  
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         Raadsvergadering:  

         Registratienummer: 

 

 

Naam: H.J. Koopman 

Datum: 17 december 2018 

Team/teamonderdeel: SL Advies/H.Koopman 

Telefoonnummer: 541980 

 

 

Collegevoorstel  
 

Onderwerp Sport en bewegen in Twente 

Advies 

Is er een uiterste behandeldatum? 

Hamerstuk 

Ja, 15 januari 2019 

Portefeuillehouder A. Maathuis 

Openbaar  Openbaar 

Raadsvoorstel of raadsbrief Raadsbrief 

 

Toelichting voor de openbare besluitenlijst: 
In december 2017 hebben de 14 colleges van b&w in Twente de notitie Sport en Bewegen in Twente 

"Regionale samenwerking is Noaberschop vanuit Eigen Kracht!" vastgesteld. In deze notitie is de visie 

weergegeven op sport en bewegen in Twente en over de thema’s die de komende jaren zullen worden 

uitgewerkt. Het college heeft in januari 2018 de raad via een raadsbrief daarover geïnformeerd. 

Het college wil de raad nu op de hoogte brengen van de ontwikkelingen die in 2018 hebben 

plaatsgevonden. Via een raadsbrief wordt de raad hierover geïnformeerd. 

 

 

Voorgesteld besluit 
1. De raad via bijgevoegde raadsbrief te informeren. 

 

 

Inleiding 
Inn december 2017 heeft u, samen met de 13 colleges van b&w in Twente de notitie Sport en 

Bewegen in Twente "Regionale samenwerking is Noaberschop vanuit Eigen Kracht!"  vastgesteld. In 

deze notitie is de visie weergegeven op sport en bewegen in Twente en over de thema’s die de 

komende jaren zullen worden uitgewerkt. U heeft de raad via een raadsbrief daarover geïnformeerd. 

 

In 2018 zijn de thema’s uit de visie verder uitgewerkt en zijn er zaken in gang gezet. Deze vorderingen 

kunnen aan de raad gemeld worden als vervolg op de eerdere raadsbrief van januari 2018. 

 

In het bestuurlijk overleg op 29 november 2018 van de 14 wethouders Sport in Twente is deze 

raadsbrief in concept aan de orde geweest. Alle wethouders konden instemmen met de voorgestelde 

tekst. Afgesproken is dat de brief, behoudens aanvulling met enkele specifieke lokale ontwikkelingen, 

naar alle gemeenteraden in Twente worden gestuurd. 

 

Beoogd effect 
Via de bijgevoegde raadsbrief wordt de raad actief geïnformeerd over de ingezette acties en 

ontwikkelingen als gevolg van het vaststellen van de notitie Sport en Bewegen in Twente "Regionale 

samenwerking is Noaberschop vanuit Eigen Kracht!" 

 

Argumenten voor 
1.1. De raad wordt actief geïnformeerd. 
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De raad wordt met deze brief geïnformeerd over de stand van zaken van de vorderingen die in 

2018 hebben plaatsgevonden. 

 

Kanttekeningen 

-- 

 
Alternatieven 
-- 

 
Kosten, opbrengsten, dekking en preventief toezicht 
-- 

 
Uitvoering 
Door het nemen van dit besluit zal de raadsbrief in iBabs worden gezet en komt de ze beschikbaar voor 

de leden van de gemeenteraad. 

 

Bijlagen 
Raadsbrief ( Raad 1805250)  

 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- --------- 

Procesinformatie 

 

Intern overleg 

-- 

Afstemming met portefeuillehouder 

Er heeft afstemming plaatsgevonden met  wethouder  Maathuis. Hij is akkoord met de brief. 

 

Directie-advies 

-- 

B&W voorstel standaard 

 

Communicatie over het besluit 
- via de raadsbrief aan de leden van de gemeenteraad 

- regulier (openbaar iBabs) 
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Raadsbrief ter informatie 
 

 

 

 

 

Aan de raad van de gemeente Almelo 

 

Doorkiesnummer Behandeld door Datum 

541980 H.J. Koopman 15 januari 2019 

Onderwerp 

Sport en bewegen in Twente 
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Raad -  1805250 

DCS - 1757577 

Postadres: 

Gemeente Almelo 

Postbus 5100 

7600 GC  Almelo 

 

 

Gemeente Almelo 

 

Geachte raadsleden,  

 

Op 17 december 2017 (UIT 1779181) hebben wij u geïnformeerd over de Twentse visie  “Sport en 

bewegen in Twente: regionale samenwerking is Noaberschop vanuit eigen Kracht”. Alle 14 colleges in 

Twente hebben hier in december 2017 mee ingestemd. Namens de 14 wethouders Sport hebben wij u 

geïnformeerd over deze ontwikkeling. 

 

Doel van de Twentse Visie is om te bouwen aan sport- en beweegmogelijkheden voor iedereen, onder 

alle omstandigheden. De beoogde effecten daarbij zijn: 

o Efficiëntere en effectievere inzet van capaciteit en middelen 

o Vitale en gezondere samenleving 

 

Om dit tot stand te laten komen en om de processen aan te sturen is een bestuurlijke trekkersgroep 

ingesteld met vier wethouders, ondersteund door een ambtelijke kerngroep. Zij sturen en volgen de 

voortgang van de vijf themagroepen en bereiden het plenaire overleg voor met de 14 Twentse 

wethouders “sport en bewegen”. 

 

Via deze raadsbrief willen de 14 wethouders Sport u wederom informeren over de voortgang en over 

de resultaten die zij het afgelopen jaar hebben bereikt. In alle 14 gemeenten worden de gemeenteraden 

op dit moment via een nieuwsbrief geïnformeerd. De informatie is daarom algemeen en beschrijft in 

grote lijnen de ontwikkelingen. 

 

Hoe de 14 samenwerkende gemeenten te werk zijn gegaan 

 We hebben de samenwerking opgezocht met de verschillende gemeenten onderling (op 

onderdelen); 

 Via gezamenlijke acties, afstemming, informatievoorziening, hebben we kennis en ervaring 

gedeeld; 

 We zijn de samenwerking aangegaan met de provincie Overijssel als logische partner vanuit 

provinciaal beleid Sociale Kwaliteit; 

 We hebben contacten gelegd met sportverenigingen, maatschappelijke en kennisorganisaties. 

 

Wat hebben we tot nu toe bereikt 

De provincie Overijssel heeft aangegeven de Twentse visie te zien als een voorbeeld van samenwerking 

in de regio en de bereidheid uitgesproken tot het faciliteren van initiatieven. De Provincie Overijssel is 

mede financierder van drie initiatieven. 

Er wordt landelijk met interesse en aandacht gekeken naar de ontwikkelingen in Twente. De 

gezamenlijke visie en ambities van de 14 gemeenten in Twente is mede een voorbeeld geweest voor 

het Nationaal Sportakkoord (26 juni 2018; Ministerie VWS). We mogen ons in Twente dus één van de 

landelijke voorloperregio’s noemen.  

 

De stand van zaken bij de vijf thema’s  

Thema 1: Meedoen door kwetsbare groepen / gehandicaptensport 



Pagina 2 van 3 

De werkgroep heeft geconstateerd dat de gemeentelijke schaal te klein is en dat effectieve en efficiënte 

aanpak op regionaal niveau noodzakelijk is. Er is gewerkt aan het uitwerken van twee in de visie 

genoemde ambities: 

a. Een regionaal dekkend samenwerkingsverband. 

Hiervoor zijn gezamenlijke doelstellingen geformuleerd en wordt samen met de provincie gezocht naar 

financiële middelen. De onderlinge samenwerking tussen gemeenten onderling en met betrokken 

instanties is geïntensiveerd. 

b. Het organiseren van Special Olympics1 in Twente 

De ambitie is om in 2021 in Twente de Nationale Special Olympics te organiseren. Als aanloop 

daarvoor willen we twee Regionale Special Olympics organiseren in de periode 2019-2021. Bij de 

provincie is subsidie aangevraagd voor het uitvoeren van een haalbaarheidsonderzoek.  

Vanuit De Klup is de regiocoach aangepast sporten bij dit thema betrokken. 

 

Thema 2: Herkenning, ontwikkeling en ondersteuning van talent 

Er zijn verbindingen gelegd met verschillende partners in de regio waaronder een bestaande 

(interdisciplinaire) koplopersgroep talentontwikkeling. Daarnaast is de samenwerking gezocht met o.a.: 

sporters, sportverenigingen, bonden, NOC NSF, Saxion, UT en de GGD. 

Dit alles heeft in ieder geval geleid tot een aanvraag bij de provincie voor een Regionale Buursportcoach 

talentontwikkeling. Deze moet o.a. methodieken in beeld brengen en de verbindingen maken met lokale  

buursportcoaches. 

Daarnaast is een aanvraag gedaan voor de inzet van een regionale talentregisseur (via Topsport 

Overijssel). Deze moet gaan werken aan een duidelijke regionale structuur, brengt de huidige structuur 

per sport in beeld, brengt de Regionale Talent Centra ( RTC) in beeld en geeft een advies over de 

verdeling in de regio en de kansen hierin. Tot slot maakt deze regisseur de verbinding met de landelijke 

ontwikkelingen. 

Binnenkort wordt gestart met pilots om beweegniveaus/sportkeuze en motorische ontwikkeling in beeld 

te brengen via scholen/buurtsportcoaches. 

 

Thema 3: Evenementen 

Dit thema is minder aan bod gekomen. De resultaten van de andere thema’s worden vertaald naar 

evenementen en activiteiten. Gewerkt wordt aan het in beeld brengen van het bestaande Twentse 

aanbod van evenementen met als doel om een gerichte aanpak te kunnen opzetten voor de uitvoering 

van sportevenementen.  

 

Thema 4: Sportaccommodaties met bovenlokale uitstraling en gebruiksfunctie 

Ook dit thema heeft vooralsnog minder aandacht gekregen. We hebben een beeld gekregen van het 

huidig gebruik (en aandachtspunten) van de sportaccommodaties met een regionaal verzorgingsgebied.  

Gewerkt wordt aan een (brede) bijeenkomst om inventieve en/of innovatieve ideeën op te halen die 

bijdragen aan een betere benutting van sportaccommodaties met een regionaal verzorgingsgebied.  

Deze zal voorafgegaan moeten worden door benchmark met vergelijkbare agglomeraties/regio’s (met 

ongeveer 650.000 inwoners) waarbij voor die verschillende regio’s/steden de betreffende 

accommodaties, inclusief voorzieningen als Topsport Talentscholen en Regionaal Trainingscentra in 

beeld worden gebracht. Doel hiervan is het vergroten van inzicht in behoefte, realisatie en exploitatie 

op Twentse schaal.  

 

Thema 5: Vitale en gezondere samenleving 

Onder dit thema vallen vier aandachtsgebieden: Motorische ontwikkeling, Sport en bewegen door 

ouderen, Sport en bewegen en openbare ruimte en rookvrije sportaccommodaties. 

De eerste drie genoemde gebieden komen samen in het project Loopland Overijssel. Dit is een aanpak 

met als doel om community te bouwen waarin beter en meer bewegen (met lopen als basis) voor een 

leven lang sport en beweegplezier wordt gepromoot en gestimuleerd. 

De provincie Overijssel heeft de aanvraag voor een subsidie op dit plan goedgekeurd en toegekend. In 

2019 wordt gestart met de eerste activiteiten: 

 

+ Kinderen 4-12 jaar :“Sportfundamentals” 

+ Jeugd 12-16 jaar  : “Run2Bfit”  en voor  

+ Volwassenen met een metabool syndroom2 :“Kuier deur”. 

                                            
1 Special Olympics is een sportevenement voor mensen met een lichamelijke en/of geestelijke beperking. 
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Voor wat betreft het project om te komen tot rookvrije sportaccommodaties wordt aangesloten bij 

lokale initiatieven. 

 

Bij alle thema’s is ook Sportbedrijf Almelo op de één of andere wijze betrokken. 

 

Wat gaan we verder doen ? 

 

De 14 Twentse colleges hebben zich voorgenomen de eerste resultaten verder uit te werken. Voor 

2019 betekent dit: 

 Concretisering projecten i.r.t. de uitvoering; 

 Zichtbaarheid vergroten van de inzet en resultaten; 

 Verder structureren van de regionale samenwerking; 

 Taak- en werkafspraken verder uitwerken; 

 Aansluiting zoeken bij en inspelen op lokale en landelijke ontwikkelingen. 

 

 

Hoogachtend, 

 

Burgemeester en Wethouders van Almelo, 

de secretaris,  de burgemeester,  

 

 

 

F.W. van Ardenne  A.J. Gerritsen 

                                                                                                                                                 
2 Metabool syndroom: een combinatie van vier frequent voorkomende aandoeningen. Deze aandoeningen zijn, een 

hoge bloeddruk; suikerziekte; verhoogd cholesterol en overgewicht.  
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         Raadsvergadering:  

         Registratienummer: 

 

 

Naam: H.J. Koopman 

Datum: 19 december 2018 

Team/teamonderdeel: SL Advies/ H.Koopman 

Telefoonnummer: 541980 

 

 

Collegevoorstel  
 

Onderwerp Voordracht lid raad van toezicht OPOA 

Advies 

Is er een uiterste behandeldatum? 

Hamerstuk 

Ja, 15 januari 2019 

Portefeuillehouder A.L. Langius 

Openbaar  Openbaar met embargo tot 16 januari 2019 

Raadsvoorstel of raadsbrief Raadsvoorstel 

 

Toelichting voor de openbare besluitenlijst: 
Door het vertrek van één van de leden van de raad van toezicht van de stichting OPOA is er een 

vacature ontstaan. De voorzitter van de raad van toezicht verzoekt de gemeenteraad om in deze 

vacature te voorzien door de voorgedragen kandidaat te benoemen. 

Het college heeft besloten om de raad voor te stellen om deze voorgedragen kandidaat te benoemen. 
 

Voorgesteld besluit 
De raad wordt voor te stellen om mevr. M.H.J. Diepman-Logtenberg per 1 februari 2019 te benoemen 

als lid van de raad van toezicht van de stichting Openbaar Primair Onderwijs Almelo (OPOA). 

 

 

Inleiding 
De raad heeft op 1 oktober 2013 ingestemd met de wijziging van de statuten van de Stichting 

Openbaar Primair Onderwijs Almelo (stichting OPOA). Vanaf dat moment werkt de stichting met een 

raad van toezicht. Vanaf 1 oktober 2013 heeft de gemeenteraad tevens vijf leden benoemd in de 

eerste raad van toezicht.   

 

De leden van de raad van toezicht worden benoemd voor een periode van vier jaar. Aftreden geschiedt 

volgens een door de raad van toezicht op te stellen rooster van aftreden. Een volgens het rooster van 

aftreden aftredend lid van de raad van toezicht is onmiddellijk herbenoembaar.  

Eén van de leden heeft te kennen gegeven niet in aanmerking te willen komen voor herbenoeming. 

De raad van toezicht wil de ontstane vacature per 1 februari 2019 weer invullen. 

 

In de statuten van de stichting is geregeld (art.10 lid 2) dat de benoeming van de leden van de raad 

van toezicht door de gemeenteraad plaatsvindt en op voordracht van een benoemingsadviescommissie.  

 

De voorzitter van het college van bestuur van de stichting OPOA verzoekt namens de raad van toezicht 

de gemeenteraad om mevr. M.H.J. Diepman-Logtenberg te benoemen als lid van de raad van toezicht 

van de stichting OPOA. 

 

In de statuten van de stichting OPOA is geregeld hoe de procedure verloopt rond het vinden en 

benoemen van leden van de raad van toezicht van de stichting OPOA. Ook is in de statuten geregeld 

(art. 10 lid 1 t/m 5 ) op welke wijze de voordracht van de raad van toezicht aan de raad wordt 

geregeld: 

- De samenstelling van de benoemingsadviescommissie; 
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- De gegevens van de voorgedragen kandidaat; 

- De beschrijving van het traject dat heeft geleid tot de voordracht. 

 

In de brief ( INK 89078) is het verloop van deze procedure beschreven met de uiteindelijke uitkomst om 

mevrouw M.H.J. Diepman-Logtenberg voor te dragen. 

 
Beoogd effect 
Door het besluit te nemen om de raad voor te stellen om mevrouw Diepman-Logtenberg te benoemen, 

komt u tegemoet aan het verzoek van de raad van toezicht. U stelt met dit besluit tevens de 

gemeenteraad in staat om hierover een besluit te nemen 

 

 

Argumenten voor 
1.1 De voorgestelde kandidaat is een geschikte kandidaat. 

De kandidaat voldoet aan de eisen rond onafhankelijkheid en voorkomen van belangenverstrengeling 

zoals die worden gesteld in artikel 12 van de statuten. Zij is hiermee vanuit haar deskundigheden een 

goede aanvulling om kritisch toezicht te kunnen houden binnen een complexe organisatie als een 

schoolbestuur. 

 

1.2 De kandidaat wordt volgens de voorgeschreven procedure voorgedragen. 

In de statuten van de stichting OPOA is geregeld hoe de procedure verloopt rond het vinden en 

benoemen van leden van de raad van toezicht van de stichting OPOA. Deze procedure is volgens de 

voorgeschreven stappen doorlopen. 

 

Kanttekeningen 
1.1.  Er zijn geen kanttekeningen te plaatsen bij de voordracht en benoeming van deze kandidaat. 

 
Alternatieven 
U kunt besluiten om mevr. M.H.J. Diepman-Logtenberg niet te benoemen. U zult daarbij gemotiveerd 

moeten aangeven welke overwegingen bij dit besluit een rol hebben gespeeld. U geeft hierbij tevens 

een belangrijk signaal af aan de huidige raad van toezicht. Dat signaal is dat u twijfelt aan de 

deskundigheid van de raad van toezicht die immers volgens de voorgeschreven procedure met de 

gemotiveerde voordracht van deze kandidaat is gekomen. 

 
Kosten, opbrengsten, dekking en preventief toezicht 
n.v.t. 

 
Uitvoering 
Uw besluit wordt voorgelegd aan de raad. Tevens wordt het schoolbestuur over die handeling 

geïnformeerd. 

 

Bijlagen 

- verzoek van de voorzitter van de raad van toezicht incl. beknopt CV kandidaat (INK 89078) 

- raadsvoorstel ( Raad - 1805263 ) 

 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- --------- 

Procesinformatie 

 

Intern overleg 
n.v.t. 

 

Afstemming met portefeuillehouder 

De wethouder onderwijs kan zich vinden in dit voorstel. 
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GMT-advies. 

n.v.t. 

 

B&W voorstel standaard 

 

Communicatie over het besluit 
Een embargo van één dag nadat het college een besluit heeft genomen.  

Reden daarvan is om de kandidaat persoonlijk op de hoogte te kunnen brengen van het besluit. 



1 B1.2 RV (5263) Voordracht lid raad van toezicht OPOA.pdf 
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         Raadsvergadering:  

         Registratienummer: 

 

 

Naam: H.J. Koopman 

Datum: 29 januari 2019 

Team/teamonderdeel: SL Advies/ H.Koopman 

Telefoonnummer: 541980 

 

 

Voorstel aan de raad  
 

Onderwerp Voordracht lid Raad van Toezicht OPOA 

Hoofdopgave Hoofdtaakveld Onderwijs 

Portefeuillehouder A. Langius 

 

 

Samenvatting raadsvoorstel 
U heeft op 1 oktober 2013 ingestemd met de wijziging van de statuten van de Stichting Openbaar 

Primair Onderwijs Almelo (stichting OPOA). Vanaf dat moment werkt de stichting met een raad van 

toezicht. Vanaf 1 oktober 2013 heeft de gemeenteraad tevens vijf leden benoemd in de eerste raad 

van toezicht.   

 

De leden van de raad van toezicht worden benoemd voor een periode van vier jaar. Aftreden geschiedt 

volgens een door de raad van toezicht op te stellen rooster van aftreden. Een volgens het rooster van 

aftreden aftredend lid van de raad van toezicht is onmiddellijk herbenoembaar.  

Eén van de leden heeft te kennen gegeven niet in aanmerking te willen komen voor herbenoeming. 

De raad van toezicht wil de ontstane vacature per 1 februari 2019 weer invullen. 

 

In de statuten van de stichting is geregeld (art.10 lid 2) dat de benoeming van de leden van de raad 

van toezicht door de gemeenteraad plaatsvindt en op voordracht van een benoemingsadviescommissie.  

 

De voorzitter van het college van bestuur van de stichting OPOA verzoekt namens de raad van toezicht 

de gemeenteraad om mevrouw M.H.J. Diepman - Logtenberg te benoemen als lid van de raad van 

toezicht van de stichting OPOA ( INK 89078). 

 

Voorgesteld raadsbesluit 
De raad wordt verzocht in te stemmen met de benoeming per 1 oktober 2017 van mevrouw M.H.J. 

Diepman - Logtenberg als lid van de raad van toezicht van de Stichting Openbaar Primair Onderwijs 

Almelo (Stichting OPOA). 

 

Inleiding 

In de statuten van de stichting OPOA is geregeld hoe de procedure verloopt rond het vinden en 

benoemen van leden van de raad van toezicht van de stichting OPOA. Ook is in de statuten geregeld 

(art. 10 lid 1 t/m 5 ) op welke wijze de voordracht van de raad van toezicht aan de raad wordt 

geregeld: 

- De samenstelling van de benoemingsadviescommissie; 

- De gegevens van de voorgedragen kandidaat; 

- De beschrijving van het traject dat heeft geleid tot de voordracht. 

 

In de brief (INK 89078) is het verloop van deze procedure beschreven met de uiteindelijke uitkomst om 

mevrouw M.H.J. Diepman - Logtenberg voor te dragen. 
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Beoogd effect 
Door het benoemen van mevrouw M.H.J. Diepman - Logtenberg tot lid van de raad van toezicht stelt u 

deze raad in staat om in volle omvang haar werkzaamheden als toezichthoudend orgaan te kunnen 

uitvoeren. 

 

Argumenten voor 
1.1. De voorgestelde kandidaat is een geschikte kandidaat. 

De kandidaat voldoet aan de eisen rond onafhankelijkheid en voorkomen van belangenverstrengeling 

zoals die worden gesteld in artikel 12 van de statuten. Zij is hiermee vanuit haar deskundigheden een 

goede aanvulling om kritisch toezicht te kunnen houden binnen een complexe organisatie als een 

schoolbestuur. 

 

1.2. De kandidaat wordt volgens de voorgeschreven procedure voorgedragen. 

In de statuten van de stichting OPOA is geregeld hoe de procedure verloopt rond het vinden en 

benoemen van leden van de raad van toezicht van de stichting OPOA. Deze procedure is volgens de 

voorgeschreven stappen doorlopen. 

 

Kanttekeningen 

1.1.  Er zijn geen kanttekeningen te plaatsen bij de voordracht en benoeming van deze kandidaat. 

 

Alternatieven 
De raad kan besluiten om mevrouw M.H.J. Diepman - Logtenberg niet te benoemen. De raad zal hierbij 

gemotiveerd moeten aangeven welke overwegingen bij dit besluit een rol hebben gespeeld. De raad 

geeft hierbij tevens een belangrijksignaal af aan de huidige raad van toezicht. Dat signaal is dat de raad 

twijfelt aan de deskundigheid van de raad van toezicht die immers volgens de voorgeschreven 

procedure met de gemotiveerde voordracht van deze kandidaat is gekomen. 

 

Kosten, opbrengsten, dekking en preventief toezicht 
--- 

 

Vervolg 
Het college zal de raad van toezicht van de stichting OPOA berichten dat de gemeenteraad van Almelo 

heeft ingestemd met de  benoeming van mevrouw M.H.J. Diepman - Logtenberg. 

 

Bijlagen 
Verzoek van de voorzitter van het college van bestuur namens de raad van toezicht (INK 89078) 

 

 

 

Burgemeester en Wethouders van Almelo,   

de secretaris,    de burgemeester, 

F.W. van Ardenne   A.J. Gerritsen 
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De Raad van de Gemeente Almelo: 
 

Gezien het voorstel van burgemeester en wethouders van 15 januari 2019 

 

 

Besluit: 

 

De raad wordt verzocht in te stemmen met de benoeming per 1 februari 2019 van mevrouw M.H.J. 

Diepman - Logtenberg ls lid van de raad van toezicht van de Stichting Openbaar Primair Onderwijs 

Almelo ( Stichting OPOA). 

 

 

 

Gedaan in de openbare vergadering van 29 januari 2019, 

 

de griffier,    de burgemeester, 

 

 

 

 

 

 

 

drs. C.M. Steenbergen    A.J. Gerritsen 
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         Raadsvergadering:  

         Registratienummer: 

 

 

Naam: D. Oegema 

Datum: 07 januari 2019 

Team/teamonderdeel: SE Vastgoed en Exploitatie/* 

Telefoonnummer: 541439 

 

 

Collegevoorstel  
 

Onderwerp Schriftelijke vragen Leefbaar Almelo  inzake 

'Multivlaai' 

Advies 

Is er een uiterste behandeldatum? 

Bespreekstuk 

Ja, 15 januari 2019 

Hoofdopgave Binnenstad met herwonnen identiteit 

Portefeuillehouder J.M. van Rees 

Openbaar  Openbaar 

Raadsvoorstel of raadsbrief n.v.t. 

 

Toelichting voor de openbare besluitenlijst: 
Door de fractie van Leefbaar Almelo is per mail van 18 december 2018 een aantal vragen gesteld over 

ontwikkelingen in de binnenstad, met name over Multivlaai. De vragen worden schriftelijk beantwoord. 

 

Voorgesteld besluit 
1. De vragen van de  fractie van Leefbaar Almelo met betrekking tot de ontwikkelingen in de 

binnenstad, met name over Multivlaai, te beantwoorden met brief nr. UIT:1985648. 

2. De overige raadsfracties een afschrift van deze brief toe te sturen.  

 

Inleiding 
Door de fractie van Leefbaar Almelo is per mail van 18 december 2018 een aantal vragen gesteld over 

ontwikkelingen in de binnenstad, met name over Multivlaai. 

In bijgaande brief aan Leefbaar Almelo worden de vragen beantwoord.  

 

Beoogd effect 
De fractie van Leefbaar Almelo te informeren over de stand van zaken met betrekking tot Multivlaai 

Almelo.  

 

Argumenten voor 
nvt 

 

Kanttekeningen 
nvt 

 
Alternatieven 
nvt 

 
Kosten, opbrengsten, dekking en preventief toezicht 
De uren die besteed zijn aan de beantwoording van deze vragen komen ten laste van het project Haven 

Zuid.  
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Uitvoering 
nvt 

 

Bijlagen 
Brief aan fractie Leefbaar Almelo nr. UIT 1985648 

 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Procesinformatie 

 

Intern overleg 
Overleg heeft plaatsgevonden met de betrokken medewerker vastgoed. 

 

Afstemming met portefeuillehouder 

De brief is besproken met de portefeuillehouder. 

 

Directie-advies 

nvt 

B&W voorstel standaard 

 

Communicatie over het besluit 
regulier 
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Aan  

De fractie van Leefbaar Almelo 

t.a.v. de heer B. Hümmels 

 

  

 

 

 

 

 

 

Uw brief Uw kenmerk Ons kenmerk Datum 

mail: 18 december 

2018 

 UIT - 1985648 15 januari 2018 

Bijlage(n) Doorkiesnummer Behandeld door Zaaknummer 

 0546-54 11 11 D. Oegema DCS - 1862945 

 

Onderwerp 

schriftelijke vragen inzake 'Multivlaai' 
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Postadres: 

Gemeente Almelo 

Postbus 5100 

7600 GC  Almelo 

 

Bezoekadres: 

Haven Zuidzijde 30 

7607 EW Almelo 
 

telefoon: (0546) 54 11 11 

e-mail:    gemeente@almelo.nl 

internet:  www.almelo.nl 

 

BTWnr. 

NL 0015 84 108 B 01 

Bank: BNG Bank, Den Haag 

         NL56 BNGH 028 50 00 187 

         BIC Code: BNGHNL2G 

Geachte heer Hümmels, 

 

Bij mail van 18 december 2018 heeft u een aantal schriftelijke vragen gesteld over de 

ontwikkelingen in de binnenstad, met name betreffende ‘Multivlaai’. 

Het betreft de onderstaande vragen: 

1. Hoe staat het met de recente en aanstaande verhuizingen van winkels en bedrijven?  

(Bijvoorbeeld in het “AH-complex”?) 

Antwoord: 

Het Havenblok staat, op de afhaalpizzeria Carrello na, leeg. Flink, C&A en Wibra zijn verhuisd 

naar de nieuwbouw van Urban Interest. Albert Heijn was al eerder vertrokken. Daarnaast is op dit 

moment nog een aantal panden tijdelijk in gebruik gegeven. 

 

2. Op welke wijze zijn zij begeleid en geholpen door de gemeente, zowel financieel als 

anders? (Zijn er bijvoorbeeld alternatieve locaties aangeboden?) 

Antwoord: 

Met deze huurders zijn gesprekken gevoerd waarbij vertegenwoordigers van de gemeente en van 

Urban Interest aanwezig waren. Overeenstemming is bereikt en Urban Interest heeft als nieuwe 

verhuurder, een vergoeding met hen afgesproken die door hen is betaald.  

 

3. Hoe is het in het specifieke geval van “Multivlaai”?   

Antwoord: 

Deze vraag beantwoorden wij door op de onderstaande vragen een antwoord te geven. 

  

4. Hoe staat het met de onteigeningsprocedure mede door de raad besloten? 

Antwoord: 

Op 22 oktober 2018 is het Koninklijk Besluit van 25 september 2018 gepubliceerd in de 

Staatscourant. De Kroon heeft de zienswijze van de heer Kangus terzijde geschoven en heeft ter 

uitvoering van het bestemmingsplan ‘Binnenstad_Haven-Zuid eo’ de onroerende zaak ter 

onteigening aangewezen.  

 

Op 1 november 2018 heeft de rechtbank vonnis gewezen in een kort geding in het kader van de 

huuropzegging (de gemeente heeft de huur opgezegd in verband met de aanleg van de haven). 

Hierin is de heer Kangus veroordeeld tot ontruiming van het gehuurde vóór 5 november 2018 om 

14.00 uur. De heer Kangus heeft het pand vóór dit tijdstip ontruimd.  
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Dit heeft er toe geleid dat de onteigeningsprocedure is gestaakt en dat daarmee ook de 

aanbiedingen die de gemeente heeft gedaan, zijn komen te vervallen. De consequentie hiervan 

was ook dat de gemeente geen ruimte meer beschikbaar hoeft te houden voor Multivlaai. De 

zaak kan nu in de huurrechtprocedure (die ook loopt) worden afgewikkeld.  

Het Koninklijk Besluit blijft 2 jaar geldig en zal daarna komen te vervallen. De verwachting is dat 

we dit niet meer nodig hebben.  

Deze uitspraak heeft de sloop van het pand mogelijk gemaakt. 

 

5. Op welke wijze is er vervolg gegeven aan het verzoek van zowel de rechter alswel van de 

raad tot overeenstemming te proberen te komen en daarvoor in ieder geval op 

gelijkwaardige wijze met elkaar in gesprek te komen en te blijven? 

Antwoord: 

De gemeente heeft steeds aangegeven bereid te zijn het gesprek te voeren om er minnelijk met 

elkaar uit te komen.  

 

6. Hoezo is er ondertussen blijkbaar sprake van ontruiming? 

Antwoord: 

Kortheidshalve verwijzen wij hier naar het antwoord op vraag 4.  

 

7. Is er ondertussen nog een huurcontract en voldoen beide partijen aan de verplichtingen? 

Antwoord: 

De gemeente heeft op 8 september 2017 de huur opgezegd en ontruiming aangezegd per 1 

oktober 2018. De heer Kangus heeft niet ingestemd met de opzegging en ontruiming. 

Zoals hiervoor aangegeven is de ontruiming bevolen door de president van de Rechtbank. De 

bodemprocedure voor de huurbeëindiging loopt op dit moment. Naar verwachting zal de rechter 

de beëindiging in het vonnis uitspreken. Onderwerp van geschil in die procedure is ook of er aan 

de heer Kangus een schadeloosstelling zal worden toegekend en zo ja in welke mate. 

 

8. Als er nog een huurcontract is hoe kan er dan al tot sloop overgegaan worden? 

Antwoord: 

Zie het antwoord op vraag 4. 

 

9. Hoe voldoet de gemeente aan haar verplichtingen ? 

bijvoorbeeld mbt nadeelcompensatie en vergoeding voor onteigening? (Of ontruiming?) 

Antwoord: 

Namens Multivlaai Almelo is een verzoek om nadeelcompensatie ingediend omdat men van 

mening is dat de werkzaamheden in de binnenstad tot omzetderving leiden. Dit verzoek is door 

de commissie voor nadeelcompensatie beoordeeld en zij heeft geadviseerd het verzoek af te 

wijzen. Op 10 juli 2018 heeft het college conform besloten. Hiertegen heeft aanvrager een 

bezwaarschrift ingediend. De bezwaarschriftencommissie heeft op 28 november 2018 

geadviseerd het bezwaar ongegrond te verklaren.  

 

Nu de onteigeningsprocedure is gestaakt zal in dit kader geen sprake meer zijn van een 

schadeloosstelling, maar zal dit plaatsvinden in het kader van de opzegging van de huur (zie 

antwoord op vraag 4 en 7)  

 

10. Wat is de huidige stand van zaken? 

11. Op welke termijn is er een voor alle partijen acceptabele en daarmee redelijke oplossing te 

verwachten? 

12. Welke procedures hebben er gelopen en lopen er nog en is die rompslomp en zijn de 

daarbij komende kosten nog steeds redelijk of is t ondertussen ook juist een voorbeeld 

van hoe t niet moet? 

Antwoord: 

Er loopt een hoger beroep tegen het ontruimingsvonnis bij het Gerechtshof Arnhem/Leeuwarden. 

In die procedure dienen wij een memorie van antwoord in op 22 januari 2019. De verwachting is 

dat het Gerechtshof daarna een mondelinge behandeling gaat bepalen, die niet eerder dan na de 

zomer zal gaan plaatsvinden, naar verwachting. Het Gerechtshof heeft de zaak niet als spoed 

aangemerkt. Onze advocaat verwacht dat er geen andere beslissing zal komen dan die van de 

Rechtbank. De ontruiming zal dus in stand blijven. 
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Mogelijk is de beslissing van de Kantonrechter in de bodemzaak over de huurbeëindiging er zelfs 

nog wel eerder. 

In die zaak volgt op 29 januari van onze zijde de zogenaamde conclusie van repliek. Daarna volgt 

er nog een schriftelijke reactie van de heer Kangus, de zogenaamde conclusie van dupliek. 

Daarna volgt er waarschijnlijk een mondelinge behandeling. Omdat het Kantongerecht minder 

achterstanden kent dan het Gerechtshof zal die behandeling mogelijk nog voor de zomer 

plaatsvinden. Dan is er ook snel daarna duidelijkheid over een definitieve oplossing (dit 

behoudens eventueel hoger beroep). 

De kosten van al deze procedures lopen zeker behoorlijk op, maar zijn nog altijd aanzienlijk lager 

dan de buitensporige vergoedingen die door de heer Kangus zijn gevraagd voor zijn vertrek. Waar 

bij komt dat de heer Kangus niet bereid is om er op een redelijke wijze uit te komen waardoor wij 

niet anders kunnen dan de huurbeëindiging via de rechter af te dwingen. Dat de heer Kangus 

vervolgens zich ook weer niet wil neerleggen bij de beslissing van de Rechter hebben wij 

natuurlijk niet in de hand. 

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.  

 

 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Almelo, 

de secretaris, de burgemeester, 
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         Raadsvergadering:  

         Registratienummer: 

 

 

Naam: M. Jaarsma 

Datum: 12 december 2018 

Team/teamonderdeel: BO Financiën en CVSI 

Telefoonnummer: 541903 

 

 

Collegevoorstel  
 

Onderwerp Beantwoording schriftelijke vragen VVD 

Omgevingsdienst Twente 

Advies 

Is er een uiterste behandeldatum? 

Bespreekstuk 

Ja, 18 december 2018 

Hoofdopgave Volksgezondheid en milieu 

Portefeuillehouder A.J. Gerritsen 

Openbaar  Openbaar 

Raadsvoorstel of raadsbrief Raadsbrief 

 

Toelichting voor de openbare besluitenlijst: 
De raadsfractie VVD heeft vragen gesteld over de inbreng van taken in de Omgevingsdienst Twente. 

De vragen worden met de bijgaande brief beantwoord. 

 

Voorgesteld besluit 
1. De vragen van de raadsfractie VVD conform bijgaande conceptbrief te beantwoorden. 

2. De brief ter kennisneming aan de overige fracties op het iBabs te plaatsen. 

 

Inleiding 
De raadsfractie VVD heeft vragen gesteld over inbreng van taken in de Omgevingsdienst Twente. Dit 

naar aanleiding van signalen over een mogelijk verschil van inbreng tussen deelnemers van de 

gemeenschappelijke regeling. Met bijgaande brief worden deze vragen beantwoord. 

 

Beoogd effect 
De raadfractie VVD te informeren over de door hen gestelde vragen. 

 

Argumenten voor 
1.1 Raadsvragen worden op zo kort mogelijke termijn beantwoord 

De gemeenteraad heeft een controlerende taak en heeft daar informatie voor nodig. Beantwoording van 

raadsvragen moet daarom ook altijd zo snel mogelijk gebeuren. 

 

1.2 Overige fracties worden eveneens van informatie voorzien 

De verstrekte informatie aan de betreffende fractie die de vragen heeft gesteld, dient eveneens aan de 

voltallige raad ter kennisname te worden aangeboden. 

 

Kanttekeningen 
Niet van toepassing. 

 
Alternatieven 
Niet van toepassing. 

 



Pagina 2 van 2 

BenW -  1806762 

 

Kosten, opbrengsten, dekking en preventief toezicht 
Niet van toepassing. 

 
Uitvoering 
Na besluitvorming wordt de brief verzonden en op het iBabs geplaatst ter kennisneming van de overige 

fracties. 

 

Bijlagen 
1. Inkomende brief van de raadsfractie VVD met raadsvragen (Inkomend - 89079) 

2. Uitgaande brief aan de raadsfractie VVD met beantwoording vragen (UIT - 1885242) 

 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- --------- 

Procesinformatie 

 

Intern overleg 
De beantwoording is tot stand gekomen na overleg tussen de teams Regelgeving en Handhaving en 

Financiën-CSVI. Er heeft eveneens afstemming plaatsgevonden met de ambtelijk opdrachtgever voor 

het project OD Twente, adjunct directeur S. Benayad.  

 

Afstemming met portefeuillehouder 

De beantwoording is besproken met portefeuillehouder A.J. Gerritsen in het overleg van 7-12-2018 en 

is akkoord bevonden. 

 

Directie-advies 

B&W voorstel standaard 

 

Communicatie over het besluit 
Reguliere persconferentie. 
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+ + Gemeente 

.... Almelo 
Postadres: 
Gemeente Almelo 
Postbus 5100 
7600 Ge Almelo 

Aan de raadsfractie VVD Almelo 
T.a.v. mevrouw Munnich 

Bezoekadres: 
Haven Zuidzijde 30 
7607 EW Almelo 

telefoon: (0546) 54 11 11 
e-mail: gemeente@almelo.nl 
internet: www.almelo.nl 

Uw brief Uw kenmerk Ons kenmerk 
UIT - 1885242 

Datum 
18 december 2018 

Bijlage(n) 
1 

Doorkiesnummer 
0546-54 11 11 

Behandeld door 
M. Jaarsma 

Zaaknummer 
DeS - 1862786 

Onderwerp 
Beantwoording vragen Omgevingsdienst Twente 

Geachte mevrouw Munnich, 

Op 6 december jl. ontvingen wij uw vragen over de inbreng van taken in de Omgevingsdienst 
Twente (hierna; OD Twente). In deze brief worden uw vragen beantwoord. 

1. Waarom wordt er door de gemeente Almelo voor variant 4 gekozen? Wat zijn hiervan de 
voordelen? 

In aanloop naar de oprichting van de OD Twente, is er veel discussie geweest tussen de 
deelnemers over het in te brengen takenpakket. Uiteindelijk is alle deelnemers een 
compromisvoorstel voorgelegd, waarin onder andere wordt voorgesteld dat alle 
deelnemers bij de start van de OD Twente een eenduidig takenpakket inbrengen; dit 
takenpakket bestaat uit het wettelijk verplichte basistakenpakket (BTP). overige 
milieutaken die worden aangeduid als BTP + en de milieuadvisering aan bouwen en RO 
(de zogenaamde variant 4 taken). 

Wij hebben op 27 september 2017 (B&W-1705985) ingestemd met dit voorstel. Reden 
hiervoor is dat er een levensvatbare en robuuste OD Twente ontstaat. Een voordeel is dat 
alle milieudisciplines vertegenwoordigd zijn in deze dienst. Er kan nagenoeg volledig 
worden voldaan aan de kwaliteitscriteria die gelden voor de uitvoering van VTH-taken. 
Deze criteria geven aan welke capaciteit, kennis en ervaring ten minste in een organisatie 
aanwezig moeten zijn om taken goed uit te voeren. Door bundeling van kennis wordt 
bijgedragen aan het vergroten van de deskundigheid en professionaliteit. 

Voor de volledigheid, verwijzen wij u naar onze brief van 26 september 2017 met 
kenmerk Raad-1704512, waarvan een kopie is bijgevoegd. 

2. Klopt het dat er deelnemers zijn die niet enthousiast zijn om variant 4 te kiezen? Zo ja, 
wat zijn hier de redenen voor? 

Alle deelnemers aan de Gemeenschappelijke Regeling OD Twente hebben ingestemd met 
het voorstelom een uniform takenpakket in te brengen, de zogenaamde variant 4 taken. 
Er is de mogelijkheid om per 1-1-2019 (of op een later moment) ook specialistische- en 
beleidstaken over te dragen aan de OD Twente, de zogenaamde facultatieve taken. Een 
aantal deelnemers kiest hier voor. Dit betekent dat zij meer taken inbrengen dan de 
variant 4 taken. Wij hebben deze optie nog in overweging. 
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Het college van B&W van de Gemeente Enschede heeft op 16 oktober jl. besloten om per 
1 januari 2019, in afwijking van het vorig jaar gezamenlijk overeengekomen takenpakket, 
voorlopig alleen de wettelijk verplichte basistaken in te gaan brengen in de 
Omgevingsdienst Twente. Enschede verzet zich daarmee tegen het eerdere besluit van 
het Algemeen Bestuur dat alle deelnemers een uniform takenpakket inbrengen, de variant 
4 taken. Gemeente Enschede heeft moeite met de hiermee gepaard gaande financiële 
consequenties. 

3. Wat zijn de eonsequenties als niet alle deelnemers voor dezelfde variant gaan? 

Alle deelnemers hebben reeds ingestemd met de inbreng van het uniforme takenpakket, 
de variant 4 taken. De begroting 2019 van de 00 Twente is eveneens door het bestuur 
vastgesteld. Enkele gemeenten kiezen voor het inbrengen van meer taken, de 
zogenaamde facultatieve taken, dit heeft ook geen negatieve (financiële) consequenties. 

Het besluit van de gemeente Enschede is voor de 00 Twente vooralsnog geen reden om 
bij de voorbereidingen voor de 00 Twente af te wijken van de door het bestuur 
vastgestelde kaders, omdat de 00 Twente per 1 januari 2019 operationeel moest zijn. 

Daarnaast is het bestuur van de 00 Twente met Enschede in gesprek over het ingenomen 
standpunt. Het bestuur beoogd in goed overleg met de gemeente Enschede tot een 
oplossing te komen. Het resultaat is nog niet bekend, maar wij gaan er van uit dat eerder 
gemaakte afspraken over de inbreng van variant 4 taken worden nagekomen. Mocht in de 
toekomst onverhoopt anders besloten worden, dan worden de consequenties inzichtelijk 
gemaakt en gaan wij u hierover informeren. 

4. Hoe ziet het besluitvormingstraject rondom variant 4 eruit? 

Dit besluitvormingstraject is reeds afgerond. Hiervoor verwijzen wij naar het antwoord op 
vraag 1. 

Wat het besluit van de gemeente Enschede betekent voor de samenwerking en het 
vervolgproces, is ons nu nog niet bekend. Het bestuur van de 00 Twente is in gesprek 
met de gemeente Enschede over de ontstane situatie. 

5. Hoe kan ervoor gezorgd worden dat alle deelnemers zich aan variant 4 gaan 
conformeren? 

Alle deelnemers hebben zich al geconformeerd aan de inbrengt van de variant 4 taken. 
Alleen de gemeente Enschede heeft het bestuur van de 00 Twente schriftelijk en 
mondeling in kennis gesteld terug te komen op de eerdere afspraken en bij nader inzien 
minder taken te willen inbrengen. Het bestuur van de 00 Twente is op dit moment met 
de gemeente Enschede in gesprek over dit standpunt en hanteert hierbij de eerder 
gemaakte afspraken over de variant 4 taken als uitgangspunt voor dit gesprek. 

de burgemeester, 

Bijlage: brief aan de raad d.d. 26 september 2017 (Raad-1704512) 
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Takenpakket ODT 

Geachte raadsleden, 

Als gevolg van een wetswijziging (Wabo, 8 december 2015) moeten de netwerk-RUO's zich uiterlijk 
1 januari 2018 omgevormd hebben tot een openbaar lichaam in de zin van de Wet gemeenschappelijke 
regelingen (Wgr). Door middel van deze raadsbrief informeren wij u over de huidige stand van zaken 
met betrekking tot het in te brengen takenpakket. 

In Twente wordt al enige tijd gewerkt aan de omvormingVf~ ci-$:RUO Twente naar de Omgevingsdienst 
Twente (OOT). In het voorjaar van 2017 is de gemeensêh~pp¢iijkel~geling en het concept bedrijfsplan 
aan de colleges van de Twentse gemeenten en de proVi.odè'QYß.Üj$sel voorgelegd. In uw vergadering 
van 6 juni jl. heeft u het college toestemming verleend löhnet Mihgaan van de Gemeenschappelijke 
Regeling Omgevingsdienst Twente. ,:( ·::"I::::, t: 

./f~::·· .. :: . 
Met betrekking tot het takenpakket zijn de afgei'dB~n.iMaanden verschillende varianten uitgewerkt. 
Daarbij is de mogelijkheid geboden om facul~ti~:w;~.·t'ákj}.n in te brengen, naast het wettelijk verplichte 
basistakenpakket. Een aantal deelnemers (*;=~aro~d~r Aih,elo) was in principe bereid om facultatieve 
taken in te brengen. Daarnaast wilde een i.~ntal deèi:bemers in principe alleen het wettelijk verplichte 
takenpakket inbrengen. Dit leidde in juoi 26\tZtotQ~'vraag of de OOT met de beoogde omvang (ca. 70 
fte) wel voldoende robuust is en op te~mijn ~aR'lè\j~nsvatbaar is. 

Om te komen tot een voldoende roHiiQ§trÖöf·is de colleges is verzocht akkoord te gaan met het 
volgende compromisvoorstel: ':'::":::::::},:::. 

Niet op 1 januari 2018, maar uiterlijk 1 januari 2019 is de OOT operationeel. (Hierover heeft overleg 
plaatsgevonden tussen de provincie Overijssel en het ministerie. Het ministerie heeft aangegeven 
2018 te zien als een overgangsfase naar een operationele OOT per 2019). 
Alle deelnemers brengen bij de start van de OOT een eenduidig takenpakket in. Dit takenpakket 
bestaat uit het wettelijk verplichte basistakenpakket (BTP), overige milieutaken die worden 
aangeduid als BTP + en de milieuadvisering aan bouwen en RO. Hiermee heeft het takenpakket 
betrekking op alle uitvoerende werkzaamheden van vergunningverlening en toezicht die Wabo 
gerelateerd zijn. 
De Twentse norm 1 wordt direct bij de start van de OOT ingevoerd. In 2018, tijdens de 
inrichtingsfase, wordt een aantal punten gezamenlijk uitgewerkt. Het betreft o.a. de invoering van 
de Twentse norm en de begroting inclusief verdeelsleutel. 
De netwerk-RUO wordt gecontinueerd totdat de OOT operationeel is. 

Op 26 september 2017 zijn wij akkoord gegaan met dit compromisvoorstel. 

1 • De Twentse norm is het gezamenlijke uitvoerings- en kwaliteitsniveau, gebaseerd op de wettelijke criteria en gezamenlijk 
bestuurlijk vastgestelde ambities. De norm zorgt voor een gelijk speelveld (level playing field) binnen de regio. Op dit moment 
hanteren gemeenten bij de taakuitvoering verschillende uitgangspunten en normen. De variatie in uitvoering vindt zijn 
oorsprong in het verschil in benadering van maatgevende aspecten als de risicoanalyse en de daaruit volgende prioritering. 
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Tevens hebben wij besloten te onderzoeken in hoeverre het wenselijk is dat de milieuadvisering t.b.v. 
beleid (facultatieve taken) wordt overgedragen aan de OOT en om de ondernemingsraad te informeren 
over dit besluit. 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 
Burgemeester en Wethouders van Almelo, 
de secretaris, de burgemeester, 

F. W. van Ardenne A.J. Gerritsen 
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